

Registration Form

Young Engineers Conference (YE-25)

Project Title: _____

Name of School/Organization (if applicable): _____

Contact Person (Adult Mentor): Name: _____

Email: _____

Phone: _____

Students participating:

Name	Contact Email	Contact Phone Number

Please email this form to << Special email address>>

Thank-you!

Organized By:

Supporting Organizations:



For individual registration, please pay attention to the following:

- 1/ Registration applicant must be a legally responsible adult signing for all project members.
(e.g. school teacher, a parent, or a legally responsible guardian)
- 2/ Each project registration may cover only one project with not more than 6 team members.
Additional or different projects require a separate project registration application.
- 3/ Each project requires a pre-approved abstract that needs to be submitted to CTOES before this registration is made. This abstract needs to be submitted by the legally responsible adult mentioned in point 1 above.
The abstracts format is on the HKCTOES Webpage (www.hkctoes.com).
Submission can be made to the email: hk.ctoes@gmail.com
- 4/ The registration Fee is HK\$ 500 per project. The registration will only be valid after this has been paid.

Payment Instruction:

All payments (in HK\$) must be made to the account of the Treasurer for the CTOES Joint Chapter:

Bank: HSBC (HK) Limited

Account: Woo Tai Hoi George

Number: 108-207614-001

請注意：

個人報名請注意以下事項：

1/ 註冊申請人必須是對所有計畫成員具有法律責任的成年人簽署。（例如學校老師、家長或具有法律責任的監護人）

2/ 每個項目報名僅限1個項目，團隊成員不超過6人。額外或不同的項目需要單獨的項目註冊申請。

3/ 每個項目都需要一份預先批准的摘要，需要在註冊之前提交給 CTOES 製成。

- 該摘要需要由上述第 1 點中提到的具有法律責任的成年人提交。
- 摘要格式請見 HKCTOES 網頁 (www.hkctoes.com)。
- 提交內容可寄至信箱：hk.ctoes@gmail.com

4/ 每個項目報名費為港幣500元。只有在付款後，註冊才有效。

付款說明：所有付款（以港元計）必須存入 CTOES 聯會財務主管的帳戶：

Bank: HSBC (HK) Limited

Account: Woo Tai Hoi George

Number: 108-207614-001